

15 January 2025

After compliments,

Subject: Disclosure of initial unaudited financial results for the financial year ended December 2024

OQ Exploration and Production SAOG (OQEP) is pleased to announce its initial unaudited financial results for the year ended on 31 December 2024.

The key figures are shown below:

	Dec-24	Dec-23	Change
	RO'000	RO'000	%
Revenue	888,386	1,207,628	-26%
Cost of sales	(568,356)	(725,603)	-22%
Gross profit	320,030	482,025	-34%
Other income	54,009	22,647	138%
Gain on Divestment	-	274,659	-100%
Administrative expenses	(54,447)	(52,011)	5%
Finance Cost	(1,144)	(17,426)	-93%
Tax	(3,653)	(82,884)	-96%
Net Profit	314,795	627,010	-50%

2024 witnesses a solid top-line performance supported by increase in production despite the divestment of 40% stake in Block 60 which took place in 2023.

Additionally, the revenue attributable to the sale of gas increased by +25% due to higher market demand.

Excluding the said divestment, the net profit for the year 2024 would have only been 6% lower compared to 2023 due to reaching 100% cost recovery on Block 60 in 2023 and very minor decrease of US \$2/bbl in 2024 compared to 2023.

The financial results for 2023 includes 100% production from Block 60 and resultant gain of RO 274.65 million on divestment.

Notwithstanding the above, the Company is committed to its promised dividend policy supported by its strong financial, operational and cashflow positions.

The above reported numbers represent initial unaudited financial results and are subject to approval and confirmation by the OQEP Board Audit Committee and the OQEP Board of Directors.

Yours Sincerely,

Jaber Al Noumani
Chief Financial Officer




15 يناير 2025

تحية طيبة و بعد ،،،

الموضوع : النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024

تعلن شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع عن النتائج المالية الأولية غير المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

و فيما يلي أهم البيانات المالية :

التغير	ديسمبر 23	ديسمبر 24	
%	الف رع	الف رع	
-26%	1.207.628	888,386	الإيرادات
-22%	(725.603)	(568.356)	تكلفة المبيعات
-34%	482.025	320.030	اجمالي الأرباح
138%	22.647	54.009	إيرادات أخرى
-100%	274.659	-	الربح من التخارج
5%	(52.011)	(54.447)	مصروفات إدارية
-93%	(17.426)	(1.144)	مصروفات التمويل
-96%	(82.884)	(3.653)	مصروفات ضريبة الدخل
-50%	627.010	314.795	أرباح السنة

شهد عام 2024 أداء متين للشركة مدعوماً بزيادة الإنتاج على الرغم من التخارج بحصة قدرها 40% في منطقة الامتياز رقم 60 والتي تم تضمينها بالكامل في البيانات المالية للسنة 2023 . وكذلك ارتفعت إيرادات بيع الغاز بنسبة تزيد على 25% مدفوعة بارتفاع الطلب في السوق .

وبعد تحييد عملية التخارج المذكورة، سيكون صافي الربح لعام 2024 أقل بنسبة 6% فقط مقارنة بعام 2023 بسبب أن الشركة قد قامت باسترداد كافة التكاليف المنقطة لتطوير الحقل في سنة 2023 وإنخفاض بسيط في سعر النفط بلغ دولارين للبرميل في 2024 مقارنة ب 2023 .

شملت نتائج سنة 2023 الإنتاج الكلي من منطقة الامتياز رقم 60 بالإضافة إلى تحقيق ربح قدره 274.65 مليون ريال عماني من عملية التخارج المذكورة.

الشركة ملتزمة بسياساتها لتوزيع الأرباح مدعومة بأدائها القوي في الجانب المالي والتشغيلي والتدفقات النقدية .

الأرقام المذكورة أعلاه تمثل النتائج المالية الأولية غير المدققة والتي ستخضع للمراجعة وموافقة لجنة التدقيق في مجلس الإدارة ومجلس إدارة الشركة.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير.

جابر بن راشد النعماني
الرئيس التنفيذي للمالية

